
Protokół Nr 7/2015 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa 

i Transportu  oraz Komisji Rewizyjnej  

 

w dniu 17 grudnia  2015 r. 

 

Posiedzenie trwało od godz.12
00

 do godz. 13
50 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu Komisji zostało zwołane 

przez Panią Grażynę Płonowską Przewodniczącą Komisji natomiast posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej zostało zwołane przez Pana Tadeusza Krasowskiego Przewodniczącego Komisji.  

 

Proponowany porządek wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy  

1. Wybór jednego z Przewodniczących Komisji Rady Gminy do prowadzenia wspólnego 

posiedzenia.  

2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji RGOBiT na 2016 rok.  
5. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok.  
6. Analiza projektów uchwał pod obrady XI sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 124/2015 Wójta Gminy Brańsk z dnia 14 grudnia 2015r w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady XI sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 

7. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji RGOBiT w 2015 roku. 

8. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2015 roku. 

9. Sprawy różne. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

We wspólnym posiedzeniu Komisji  uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty Budownictwa i Transportu: 

Stan członków – pięciu, obecni wszyscy: 

1. Grażyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 

2. Sylwester Bobel  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Krzysztof Bobel  Członek Komisji 

4. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

5. Henryk Żyłowski  Członek Komisji 

Lista obecności członków Komisji na posiedzeniu w załączeniu do protokołu. 

 

We wspólnym posiedzeniu Komisji  uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej: 

Stan członków – pięciu, obecni wszyscy: 

1. Tadeusz Krasowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Franciszek Gawina - Z-ca Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej  

3. Adam Derewońko - Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Paweł Wysocki  - Członek Komisji Rewizyjnej 

5. Magdalena Żochowska - Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności członków Komisji na posiedzeniu w załączeniu do protokołu. 

 

Osoby zaproszone na posiedzenie: 

1. Andrzej Jankowski  Wójt Gminy 

2. Elżbieta Janina Szymańska  Zastępca Wójta 

3. Monika Agnieszka Dygas  Skarbnik Gminy 

4. Feliks Aleksander Wróblewski Przewodniczący Rady Gminy 

    



Ad.1 porządku wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy – Członkowie Komisji w 

głosowaniu jawnym stosunkiem głosów 9-za, przeciwnych -0, wstrzymujących - 1 wybrali Panią 

Grażynę Płonowską Przewodniczącą Komisji RGOBiT do prowadzenia wspólnego posiedzenia.  

 

Ad.2 Prowadząca posiedzenie Komisji powitała przybyłych członków obu komisji oraz osoby 

zaproszone. Na podstawie list obecności stwierdziła quorum, tym samym prawomocność 

posiedzenia i podejmowania decyzji.  

 

Ad.3 Pani Grażyna Płonowska odczytała proponowany porządek posiedzenia i zwróciła się do 

członków obu komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków 

poddała pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisje głosami 10 -za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0  porządek posiedzenia przyjęły. 

 

Ad.4 Opracowanie planu pracy Komisji RGOBiT na 2016 rok.  

Inspektor Ref. OR Pani Alina Adamczyk odczytała propozycję Planu pracy Komisji RGOBiT na 

2016 rok. W wyniku dyskusji radni zgłosili wniosek o ujęcie w planie w II kwartale punktu „ 

Analiza stanu dróg na terenie Gminy Brańsk”. Wobec braku innych wniosków i uwag  

Przewodnicząca posiedzenia poddała pod głosowanie projekt planu pracy Komisji RGOBiT      

na 2016r.  W głosowaniu jawnym stosunkiem głosów 10-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 

0, przyjęto  Plan Pracy Komisji RGOBiT na 2016 rok w brzmieniu:   

 
PLAN PRACY 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu na 2016  rok. 

I kwartał 2016 roku 

1. Analiza projektu planu sieci publicznych szkół na terenie gminy Brańsk.  

2. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy / w zależności od potrzeb /. 
II kwartał 2016 roku 

1. Analiza stanu dróg na terenie Gminy Brańsk. 

2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, sprawozdania 

finansowego, rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2015r. 

zapoznanie się z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego – 

(wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną).  

3. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy / w zależności od potrzeb /. 
III kwartał 2016 roku 

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 

- (wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną). 

2. Przygotowanie obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

3. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy / w zależności od potrzeb /. 
IV kwartał  2016 roku 

1. Analiza propozycji podatków i opłat lokalnych na rok 2017 - (wspólne posiedzenie          

z Komisją Rewizyjną). 

2. Analiza projektu budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych na 2017 rok oraz wyrażenie 

opinii o projekcie  - /wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną/. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok.  
4. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2016 roku. 

5. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy / w zależności od potrzeb/. 

 

Ad.5 Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok.  

Inspektor Ref. OR Pani Alina Adamczyk odczytała propozycję Planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2016 rok. Uwag do propozycji planu nie zgłoszono, wobec powyższego  Przewodnicząca 

posiedzenia poddała pod głosowanie projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016r.             

W głosowaniu jawnym stosunkiem głosów 10-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0, przyjęto 

Plan Pracy Komisji RGOBiT na 2016 rok w brzmieniu:   

 



PLAN PRACY  KOMISJI  REWIZYJNEJ  NA 2016 ROK 

I kwartał 2016 roku 

1. Kontrola działalności jednostek pomocniczych gminy: Sołectwa Bronka, Sołectwa 

Brzeźnica. 

2. Rozpatrywanie skarg i wniosków wpływających do Rady Gminy – sporządzanie 

stanowiska Komisji w formie opinii, na sesję Rady Gminy /w zależności od potrzeb/. 
II kwartał 2016 roku 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, sprawozdania 

finansowego, rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2015r. 

zapoznanie się z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego – 

(wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu): 

a) wyrażenie opinii w tej sprawie, 

b) wystąpienie z wnioskiem o udzielenie bądź nie udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Brańsk. 

2. Rozpatrywanie skarg i wniosków wpływających do Rady Gminy – sporządzanie 

stanowiska Komisji w formie opinii, na sesję Rady Gminy /w zależności od potrzeb/. 
III kwartał 2016 roku 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 

- (wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu). 

4. Kontrola działalności jednostek pomocniczych gminy: Sołectwa Załuskie Kościelne, 

Sołectwa Zanie. 

5. Rozpatrywanie skarg i wniosków wpływających do Rady Gminy – sporządzanie 

stanowiska Komisji w formie opinii, na sesję Rady Gminy /w zależności od potrzeb/. 

IV kwartał 2016 roku 

1. Analiza propozycji podatków i opłat lokalnych na rok 2017 - (wspólne posiedzenie z 

Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu). 

2. Analiza projektu budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych na 2017 rok oraz wyrażenie 

ostatecznej opinii o projekcie  - (wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu). 

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2017 rok.  
4. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2016 roku. 

5. Rozpatrywanie skarg i wniosków wpływających do Rady Gminy – sporządzanie 

stanowiska Komisji w formie opinii, na sesję Rady Gminy /w zależności od potrzeb/. 

 

Ad.6 Analiza projektów uchwał pod obrady XI sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 124/2015 Wójta Gminy Brańsk z dnia 14 grudnia 2015r w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady XI sesji Rady Gminy Brańsk.  

1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok, przedstawiła          

Pani Monika Dygas Skarbnik Gminy. 

- Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z projektem uchwały             

i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

2) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańska     

na lata 2015 – 2021,  przedstawiła Pani Monika Dygas Skarbnik Gminy. 

- Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z projektem uchwały              

i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk 

na lata 2016-2021 wraz z propozycją poprawek do projektu WPF,  przedstawiła Pani 

Monika Dygas Skarbnik Gminy. 

- Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z projektem uchwały              

i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie łacznie z 



poprawkami. 

4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Brańsk na 2016 rok, wraz             

z propozycją poprawek do projektu budżetu, przedstawiła Pani Monika Dygas Skarbnik 

Gminy. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Gminy powiedział – „ do WPF została ujęta tylko 

jedna droga a czy położenie drugiej warstwy asfaltu w miejscowości Olędzkie zostało 

gdzieś ujęte?”  

Pani Zastępca Wójta odpowiedziała, że na rok 2016 nie jest ujęta ale w WPF jest 

przewidziana na 2019 rok. 

Radny Pan Krzysztof Bobel zapytał o drogę w Lubieszczach czy jest ujęta na 2016r.  

Pani Zastępca Wójta odpowiedziała – „jest ujęta na rok 2016 i położenie drugiej warstwy 

w  2017r. Natomiast jeżeli pojawi się możliwość pozyskania dofinansowania na któreś 

zadanie inwestycyjne, to w każdej chwili  będzie można je wprowadzić do budżetu. 

Jeżeli okaże się, że z bieżących zadań inwestycyjnych zostaną nam środki finansowe to 

możemy je wykorzystać na kolejne inwestycje”. 

Dalej mówił Przewodniczący Rady – „ to wszystko rozumiem tylko jeżeli będziemy 

budować nowe drogi a nie zadbamy o starsze, to już ich nie odzyskamy. Trzeba zadbać      

o te drogi które już są i położyć drugą warstwę”.  

Pani Zastępca Wójta zapytała – „ dlaczego Przewodniczący Rady tak skrupulatnie nie 

pilnował inwestycji, które były wcześniej wykonywane za poprzedniej władzy, tylko 

teraz.  Widział Pan co się robi (bez badań „szły” dokumentacje, realizacja była tak 

robiona, że teraz tak naprawdę koszty remontów inwestycji, które były zrobione,             

w większości są problematyczne. Tak nie sprawdzaliście dokumentacji”.  

Na co Przewodniczący Rady odpowiedział – „Przewodniczący Rady  nie jest od 

pilnowania dokumentacji, jest urząd gminy po to jest Wójt, Zastępca Wójta, po to są 

pracownicy, którzy biorą pieniądze aby pilnować dokumentacji, projektów”. 

Następnie Zastępca Wójta powiedziała – „realnie najwcześniej droga w Olędzkich, może 

być ujęta do realizacji w 2019r. ponieważ wcześniej będą realizowane inwestycje 

planowe, a jeżeli radni widzą potrzebę zmian inwestycji, to można o tym podyskutować.  

Po to radni dostają materiały na sesje,  aby pewne sprawy wprowadzać zmieniać”. 

Przewodniczący Rady powiedział – „proszę o  ujęcie drogi w Olędzkich (położenie 2 

warstwy asfaltu) do WPF a nad resztą będzie można dyskutować w przyszłości”. 

- Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z projektem uchwały              

i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły innych uwag (oprócz zgłoszonej przez 

Przewodniczącego Rady)  i głosami 10 –za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 

jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie łącznie z poprawkami. 

5) Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy, przedstawił Pan Michałowski Kier. Ref. RŚ. W uzasadnieniu poinformował, 

że z dniem 31 grudnia 2015 roku upływa okres obowiązywania wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Brańsk w latach 2010-2015 przyjęty 

Uchwałą Nr XXVIII/223/2010 Rady Gminy Brańsk z dnia 5 listopada 2010 roku, dlatego też 

wystąpiła konieczność opracowania nowego programu na kolejny pięcioletni okres,              

w związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

Dalej Pan Kier.Michałowski wyjaśnił, że w projekcie uchwały proponuje się wprowadzić 

zmiany w zasadach ustalania stawki bazowej czynszu w sposób następujący: 

„Przy ustalaniu stawek czynszu należy uwzględniać następujące zasady: 

1) Stawka bazowa czynszu ulega podwyższeniu za: 

a) położenie budynku: 

- z możliwością dojazdu do posesji drogą utwardzoną – było o 20%, propozycja o 10 %,  

- w zabudowie zwartej jednorodzinnej – było o 20%, propozycja o 10%,  

b) wyposażenie i wygląd budynku (lokalu): 

- ponad standardowe wyposażenie lokalu i estetyczny wygląd budynku – było o 30%, 

propozycja o 10 %,  

c) wyposażenie lokalu w instalację:  



- wodną było o 30%, propozycja wykreślić ten czynnik, 

 - kanalizacyjną (przydomowa oczyszczalnia ścieków) – było o 30%, propozycja o 10 %,  

- centralnego ogrzewania – było 30%, propozycja o 20%;  

2) Stawka bazowa czynszu ulega obniżeniu za położenie budynku: 

- w zabudowie kolonijnej, rozproszonej z utrudnionym dostępem do usług komunalnych – o 

20%, stawka nie zmienia się, 

- z dojazdem do budynku drogą gruntową – o 20%, stawka nie zmienia się”. 

Kontynuując wypowiedź Pan Michałowski Kier. Ref. RŚ wyjaśnił,  że tylko jedna rodzina 

sprowadzona z Kazachstanu płaci czynsz za najem mieszkania znajdującego  przy GOUK   

w Kanicy. W czasie, gdy rodzina była sprowadzona, miała inne warunki zamieszkania niż 

ma dzisiaj. Przestrzeń jaką zajmują obecnie jest dużo mniejsza, dlatego jest propozycja 

zmiany zasad ustalania wysokości czynszu.  

   Wójt Gminy dodatkowo poinformował – „ lokal który zajmuje rodzina sprowadzona         

z Kazachstanu bardzo jest potrzebny na poszerzenie bazy lokalowej Ośrodka Kultury. Były 

już prowadzone wstępne rozmowy i rodzina  wyraża wolę przeniesienia się do innego 

budynku czy mieszkania, na godziwych warunkach. Należy więc zastanowić się głębiej nad 

tą sprawą”.  

   Wobec braku dalszej dyskusji - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się 

z projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

6) Projekt uchwały w sprawie zmian Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Brańsk na 

lata 2001-2020, przedstawiła Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta.                

W uzasadnieniu poinformowała, że Strategia nie była aktualizowana od 2010 roku,  

natomiast wykonano wiele inwestycji, które powinny być w Strategii ujęte. W bieżącym 

roku również wykonywano inwestycje a biorąc pod uwagę nową perspektywę ubiegania 

się o środki unijne należy wprowadzić dodatkowe planowane inwestycje w przyszłości. 

   Wobec braku pytań  - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się              

z projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

7) Projekt uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Brańsk działalności polegającej 

na świadczeniu usług HotSpot (darmowy dostęp do Internetu) na rzecz użytkowników 

końcowych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 

telekomunikacyjnej, przedstawiła Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta.  

W uzasadnieniu poinformowała, że Projekt budowy sieci szerokopasmowej dobiega 

końca, na początku roku 2016 mieszkańcy gminy będą mieli już dostęp do Internetu.  
      Podjęcie niniejszej uchwały umożliwia wystąpienie z wnioskiem do Prezesa Urzędu 

Komunikacji Elektronicznej w celu uzyskania zgody na prowadzenie przez Gminę Brańsk 

działalności gospodarczej polegającej na świadczeniu usług darmowego dostępu do Internetu oraz 

na utworzenie na terenie Gminy sieci bezpłatnego publicznego punktu dostępu do sieci Internet 

tzw. Hotspot. 

   Wobec braku pytań  - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się             

z projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

8) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty, Budownictwa  i Transportu na 2016 rok, przedstawiła inspektor Ref. OR       

Pani Alina Adamczyk. 

   Wobec braku pytań  - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się             

z projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

9) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok, 

przedstawiła inspektor Ref. OR Pani Alina Adamczyk. 

   Wobec braku pytań  - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z 



projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

10) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok, przedstawiła inspektor Ref. OR Pani Alina 

Adamczyk. W uzasadnieniu poinformowała, że program został opracowany na podstawie 

programu z roku ubiegłego. Załącznik do Programu określa wysokość planowanych 

środków finansowych na poszczególne zadania. Uchwała zazwyczaj na początku roku 

jest zmieniana ponieważ wprowadzane są środki finansowe niewykorzystane w ubiegłym 

roku.   

   Wobec braku pytań  - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się          

z projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

11) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1694B Brańsk – Popławy – Holonki na odcinku od skrzyżowania           

z drogą wojewódzką Nr 681 w kierunku m. Popławy o długości 0,98 km”, przedstawiła 

Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta. W uzasadnieniu poinformowała, Rada 

Gminy Brańsk podejmując uchwałę Nr VIII/104/15 z dnia 31 sierpnia 2015 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na 

dofinansowanie zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1694B Brańsk – 

Popławy – Holonki na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką Nr 681 w kierunku     

m. Popławy o długości 0,98 km”, przeznaczyła na dofinansowanie w/w zadania środki 

finansowe w wysokości 150 000,00 zł. Po przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym Powiat Bielski poinformował urząd, że udział gminy w realizacji zadania 

uległ zmniejszeniu do kwoty 133 659,23 zł. Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie tej 

uchwały jest zasadne i wynika z porządkowania budżetu na koniec roku. 

Wobec braku pytań  - Komisja RGOBiT i Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z 

projektem uchwały i wysłuchaniu uzasadnienia, nie wniosły uwag  i głosami 10 –za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

   W wyniku analizy projektów uchwał pod obrady XI sesji Rady Gminy Brańsk Komisje Rady 

wydały wspólną pozytywną Opinię Nr  15/10/2015 w sprawie projektów uchwał pod obrady XI 

Sesji Rady Gminy Brańsk /opinia w załączeniu do protokołu/. 

 

Ad.7 Komisja RGOBiT sporządziła sprawozdanie z działalności Komisji w 2015 roku 

/sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad.8 Komisja Rewizyjna sporządziła sprawozdanie z działalności Komisji w 2015 roku 

/sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad. 9 Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek przedyskutowania na dzisiejszym 

posiedzeniu Komisji, zasad wynagradzania sołtysów, gdyż  temat był poruszany 

wielokrotnie ale rezultatów nie ma. Zauważył, że z przeprowadzonych rozmów                

z sołtysami wynika że sołtysi z dużych wsi nie chcą zmian, natomiast o podwyższenie 

wynagrodzenia lub jakąś rekompensatę „dochodzą” sołtysi z małych wsi.  

W wyniku burzliwej dyskusji i rozważania różnych wariantów ustalono, że Pani 

Skarbnik na jedną z najbliższych sesji przygotuje projekt uchwały zmieniający zasady 

naliczania prowizji sołtysom i wówczas radni podejmą decyzję czy takie zasady są 

akceptowalne. 

 



Ad. 10 Zapytania i wolne wnioski. 

 

Zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 11 Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji RGOBiT Pani Grażyna 

Płonowska  o godz. 13
50

 zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:     Przewodniczący Komisji 

Alina Adamczyk                                                                   RozwojuGospodarczego, Oświaty, 

                                                     Budownictwa i Transportu 

 

                                                         Grażyna Płonowska   

 

                                                                                                Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                                                                                 

                                                                                                      

                                                                                                              Tadeusz Krasowski 

 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej biorący udział w posiedzeniu: 

Franciszek Gawina - Członek Komisji 

Adam Derewońko - Członek Komisji 

Paweł Wysocki  - Członek Komisji 

Magdalena Żochowska - Członek Komisji 


